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Nr
.

Vraagsteller Fractie Vraag POHO

1 Jurre van der 
Velden

GBV 'De GBV-fractie vernam 3 weken geleden dat Eindhoven per direct 200 asielzoekers zou gaan 
huisvesten op de locatie waar nu de daklozenopvang al was gevestigd. 
Natuurlijk gaat het hierbij om Eindhovense grondgebied. En GBV snapt ook absoluut de 
overwegingen en de noodzaak om dit te gaan doen, laat dat helder zijn.

Maar omdat deze beide bijzondere vormen van opvang wel heel dicht gelegen zijn tegen een 
Veldhovense woonwijk aan en om het draagvlak voor deze vormen van opvang niet te 
frustreren, wil GBV toch de volgende vragen voorleggen:

1. Heeft over de vestiging van de asielopvang op deze locatie vooraf enige afstemming 
plaatsgevonden tussen Eindhoven en Veldhoven?  

2. Zijn er wel goede afspraken gemaakt tussen beide gemeenten hoe om te gaan met 
probleemsituaties voor onze inwoners, mochten die zich voordoen?

3. Is voor onze inwoners 24/7 een meldpunt beschikbaar en bekend gemaakt, waartoe ze 
zich kunnen wenden bij eventuele problemen? Of wordt hier op een andere manier 
adequaat in voorzien?'

2 Gerrit 
Coppens

Senioren 
Veldhoven

Onlangs werden we benaderd door een bewoner die vorig jaar bezwaar had aangetekend 
tegen de opgelegde aanslag voor onroerend goed belasting. Betrokken bewoner had 
vervolgens een ontvangstbevestiging mogen ontvangen voor zijn bezwaarschrift. Vervolgens 
bleef het van gemeentewege stil. Hij wacht derhalve nog steeds op een antwoord.
Gezien het feit dat diverse termijnen verlopen zijn is hij voornemens om de gemeente in 
gebreke te stellen en mogelijk dwangsom(men) te vorderen.
Vraag; 
1. Betreft het hier een individueel geval dat er toevallig doorheen geglipt is?
2. Is er een structurele achterstand en zijn nog meerdere burgers op uitspraak aan het 

wachten?
Zo ja, dan is er sprake van een blamage van de gemeente dat dit soort zaken niet tijdig 
afgehandeld worden. Is er al budget gereserveerd voor de te betalen dwangsommen
Zo ja, kunnen voor de komende ronde verbeteringen verwachten

3 Jacob Beens Hart voor Een korte tijd geleden stond er een artikel in de krant over spookwoningen. Spookwoningen 



Veldhoven zijn kort gezegd leegstaande woningen waar toch energie wordt gebruikt. Bij controles leidt 
dat regelmatig tot de ontdekking van hennepkwekerijen, drugslabs, opslagplaatsen voor 
cocaïne of wapens, bordelen of verblijfplaatsen voor illegalen.
Nu is de vraag van Hart voor Veldhoven: 

1. Zijn er spookwoningen in Veldhoven en wordt door het college hier actief op 
gehandeld?
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